
Kære beboere i GF Poppelgården 

 

Hermed referatet fra årets generalforsamling 

 

Tilstede (virtuelt): 2, 10, 17, 25, 20, 28, 9, 24, 1, 8, 12, 5, 

40, 3, 14, 7 

(26, 11, 13 - afgivet pr. fuldmagt) 

 Holbæk d. 26. november 2020 

 

Dagsorden:  

 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning v. Peter 

3. Fremlæggelse af det af bestyrelsen underskrevne regnskab til 

godkendelse v. Arne - se bilag 1. 

4. Fremlæggelse og godkendelse af budget for det kommende regnskabsår 

v. Arne - se bilag 2. 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  

På valg er:  

Arne, modtager genvalg 

Torben, modtager genvalg 

Tinne, modtager genvalg 

    6. Valg af suppleanter. 

        På valg er: Jan og Mads. Begge modtager genvalg.  

    7. Valg af bilagskontrollanter. 

        På valg er Boye og Hüsnü. Begge modtager genvalg. 

    8. Indkomne forslag: 

1. Bestyrelsen foreslår, at placere 300.000 kroner i værdipapirer - se  

bilag 3. 

2. Forslag om bom på stien mellem nr. 10 og nr. 12 - se bilag 3. 

3. Forslag om etablering af bålplads på fællesarealet i indercirklen - se  

bilag 3. 

  9. Nedsættelse af haveudvalg. 

  10. Nedsættelse af sommerfestudvalg. 

  11. Evt.  

 
Referat: 

ad. 1 Erik fra nr. 25 blev valgt som dirigent og generalforsamlingen er lovligt 

indkaldt. 

ad. 2 Se vedhæftede 

ad. 3 godkendt 

ad. 4 godkendt, kontingentet uændret 

ad. 5 alle blev genvalgt 

ad. 6 begge blev genvalgt 



ad. 7 begge blev genvalgt 

ad. 8 

- Forslag 1 udgår. 

- Forslag 2  

Hvis bommen koster max. 6000 kroner at etablere. Forslaget godkendt. 

- Forslag 3. Nedstemt 

ad. 9 Haveudvalget består af Arne 17, John 9, Connie 44, Heidi 12, Henri 8, 

Ida 10. 

ad. 10 Sommerfestudvalget består af Gyda 8, Heidi 12, Karen Margrethe 5 og 

Tinne 10 

ad. 11 

- Belysningsudvalg Lasse og Henri, så vi kan se, om udgifterne til vores 

gadebelysning kan nedsættes. Og om der kan skiftes til LED. 

- Bestyrelsen arbejder på vedtægtsændringer ift. hvor vores penge skal 

placeres. 

- Facebookgruppen kunne benyttes mere. Bla. kunne der skrives, når der 

er nyt på hjemmesiden: www.grfpoppelgaarden.dk 

- revneforsegling i vejen er endnu ikke udført, men så snart der har været 

tørvejr længe nok, kommer de hurtigst muligt og forsegler revnerne i 

vejen. 

http://www.grfpoppelgaarden.dk/

